

mp 8587

المملكة المغربية
وزارة الداخلية
ولاية جهة الدار البيضاء سطات
عمالة الدار البيضاء
جماعة الدار البيضاء
مقاطعة عين الشق
مديرية المصالح
قسم الشؤون الإدارية والقانونية
مكتب الحالة المدنية

26

شهادة العزوبة

نحن رئيس مقاطعة عين الشق نشهد بما ثبت

لدينا
Karim MAALOUZ

أن السيد (ة) الاسم الشخصي خلوفا الاسم العائلي خلوفا
اسم الأب عبد الكريم بن أحمد اسم الأم نورية بن أحمد
تاريخ و مكان الولادة 1999. 04. 16 طنجة
الحامل للبطاقة الوطنية عدد 283189 المسجلة بتاريخ 2016
المهنة حالب
الساكن بئر بوعز زاوية 113 26 2016
عازبا بالعنوان المشار إليه أعلاه

و بمضمونه سلمت له هذه الشهادة قصد الادلاء بها عند الحاجة

و حرر بالدار البيضاء بتاريخ

المصرح :

صاحب الحالة المدنية بالتفويض
Officier d'état civil par délégation
Soumia MACHKOUR



国际教育学院

在读证明

兹证明摩洛哥籍留学生KHALLOUKI MEHDI (男, 1999年4月13日生, 护照号码: AK1615282, 学号: 19170404), 目前是我校经济学院学生, 国际经济与贸易 (本科), 学制4年 (2019年9月至2023年6月)。每学年从每年9月开始。

此证明仅做该生免服兵役或银行交易的用途。此证明不能作为该生的大学或留学申请材料。

联系人: 曾海红, 办公电话: +86 571 86873894, E-mail: zenghh@hdu.edu.cn



Enrollment Certificate

24.Sep.2020

To whom it may concern, KHALLOUKI MEHDI (Morocco, M. Born on 13.Apr.1999, Passport No: AK1615282, Student ID No:19170404) is currently a student in a four-year-long program of International Economics and Trade (Bachelor) at the School of Economics, Hangzhou Dianzi University. The student was admitted in September 2019 and is expected to graduate in June 2023. Each academic year starts in every September.

This certificate is only for exempting the student from military service or facilitating bank transactions. This certificate cannot be used as the student's application material for university admission.

Contact Person: Ms. Zeng Haihong

Tel: +86 571 86873894.

E-mail: zenghh@hdu.edu.cn



副院长签名/Vice Dean Signature:

Daeifirzeto

院长签名/Dean Signature:

Tian Ye



杭州电子科技大学